
Zápis ze schůze KRa s ředitelem KaM 7.3. 2023 

Zúčastnění:  

- Ing. Mgr. Jiří Macoun (Ředitel KaM), Pavel Kochmann (Ubytovací kancelář),  

Bc. Jakub Landsmann, Ing. Kamila Hüttnerová, Ing. Md Nazrul Islam, Bc. Tomáš 

Plzák 

Omluveni: 

- Ing. Petr Jirků 

Zápis provedli:  

- Bc. Jakub Landsmann 

 

Začátek schůze 15:00 

Program schůze: 

 

1. Bodový systém ISKAM 

• Scénáře ubytování – pro tuzemské a zahraniční studenty (liší se) 

o Aktualizace na každý akademický rok 

o Schvaluje kolegium rektora 

o Dostupné na kam.czu.cz 

• Tuzemští studenti  

o Nejdůležitějším kritériem dojezdnost z místa trvalého bydliště 

o Čas a vzdálenost v km – dodává externí firma, aktualizace dle platných řádů  

o Bonifikace pokračujících ročníků (nedělá ale tak veliký rozdíl v celku) 

• Zahraniční studenti 

o Zájem fakult o ubytování nově nastupujících studentů 

o Ne body za dojezdnost – nezáleží na místě původu, pouze jiné než české 

občanství 

o Pouze podle ročníku a stupně studia (vyšší bonifikace prvních ročníků) 

• 2 režimy přihlášení na koleje  

o Skrz žádosti v rámci kolového systému (KaM…) 

o Přímá rezervace (kolej West, primárně zaměřená pro Erasmus, zahraniční 

studenty…) 

 

2. Kolový systém přihlášek – smysl, priority 

• Kvůli fakultám (rozdílné termíny přijímací řízení) 

• Vyhodnocení pokračujících studentů před novými (garance stávajících pokojů) 

• Funguje 

• V případě rekonstrukce/přihlášení více bonifikovaných studentů hrozí i neuspokojení 

aktuálně ubytovacích v rámci areálu ČZU 

o Nabízení alternativ (West, Větrník, Hloubětín etc.) 

 



3. Bonifikace a zvýhodňování studentů a zaměstnanců 

• Zaměstnanecké bydlení  

o Počet lůžek na kolejích obsazených zaměstnanci – 58 lůžek  

o Kvóty na fakulty – celkem 41 lůžek (viz Směrnice kvestora č. 3/2017) 

o Počet požadavků – Individuální žádosti (ne přes ISKAM), jednotky měsíčně 

o Další metriky 

• Budoucnost – spíše zprostředkovat bydlení než bydlet na koleji 

o Kolej pro studenty 

 

4. Kvóty – zahraniční studenti, první ročníky 

• Zahraniční studenti 

o Maximální poměr 30% zahraničních studentů x 70% tuzemských 

 Vůči kolejím v areálu ČZU, ne externím kapacitám  

o Systém vyhodnocuje do vlastní nastavené kapacity 

o Mimo hlavní přijímání v rámci kolového systému se kvóty neřeší 

o Aktuálně 30,5% z celkové kapacity 

 

5. „Prémiová místa“ – Kolej A, G (po rekonstrukci) 

• Aktuálně neexistují. V budoucnu otázka, budeme informovat. 

6. „Disciplinární“ komise 

• Ubytovací komise   

o Řeší výjimečné případy (odvolání, stížnosti, lékařské zprávy) 

o Nepravidelné schůzky, podle jednotlivých žádostí – snaha vyjít vstříc 

o V případě zamítnuté žádosti o ubytování – v čase žádosti nebylo možné 

vyhovět, v delším časovém horizontu se většinou vyskytne možnost vyjít vstříc 

o Kochmann, Ing. Rácová, Ing. Mgr. Macoun 

Možnost vyslat zástupce KRa na jednání ubytovací komise 

 

• Řešení přestupků 

o Řeší Vedoucí koleje 

o V případě závěru, že dotyčný porušuje Kolejní řád podá daná Vedoucí žádost o 

podmínečné vyloučení či vyloučení 

 Podepisuje Ing. Mgr. Macoun 

o V případě odvolání rozhoduje rektorát 

KRa bude informována o řešených problematikách (vyloučení a podmínečné vyloučení) 

s možností podpořit odvolání. 

 

  



7. Dodržování kolejního řádu a penalizace za porušení 

• Kontroly na pokojích  

o Zatím nepravidelné, podle postřehů 

o Běžné inventury (většinou v listopadu) 

• Proškolení recepčních od Odboru bezpečnosti 

8. Stravovací komise 

• Skladba jídelníčku 

o Lucie Frýdlová (Vedoucí Koleje A) – schvaluje jídelníčky a suroviny  

o Nastavená pravidla (maso, vege….) – každý den zařazeno 1x sladké jídlo, 1x 

bezmasé jídlo + 3x standardní jídlo a 2x polévka; 2 x týdně zařazena ryba, 1x 

týdně zvěřina 

o Jediné, co tvoří cenu pro studenty jsou náklady za suroviny  

• Stravovací komise 

o Historicky byla cca do roku 2012 

o Nyní nově jmenovaná panem kvestorem letos (zatím se sešla 2x) 

o Složení: předseda komise Bc. Jakub Janda (Lesy ČZU), Ing. Mgr. Jiří Macoun 

(ředitel KaM), Ing. Petr Mocek (ředitel Ekonomického odboru), Ing. Kateřina 

Pazderů, Ph.D. (Vysokoškolský odborový svaz), Ing. Iva Hrabánková, Ph.D. 

(Kancléřka), Bc. Jana Immerová (ředitelka Odboru řízení lidských zdrojů) 

o Prozatímní cíl 

 Vypracování Generalu stravování  

• Jak zajištěno stravování, vhodný počet provozoven v areálu 

apod. 

• Vysoutěžena firma CS projekt 

• Zatím 1. fáze – popis současného stavu (stav v areálu, 

komparace s Prahou, diskuze nad vstupními daty) 

o Zápisy z jednání jsou pracovní 

o Zástupce studentů aktuálně není 

 

Ukončení schůze   16:20 

 


